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Els seleccionadors catalans sub 20 i sub 17 femenins de futbol sala arriben a la Fase

Final del Campionat d'Espanya de Seleccions Autonòmiques amb la garantia que

Catalunya deixarà petjada a Las Rozas.

Objectiu: entrar a la glòria. Els seleccionadors catalans sub 20 i sub 17 femenins de

futbol sala, Jordi Gay i Jordi Barrero, buscaran regnar aquest cap de setmana amb la

disputa de la Fase Final del Campionat d'Espanya de Seleccions Autonòmiques.

Els dos combinats catalans es jugaran el tron del futbol sala estatal en una Fase Final

única que se celebrarà íntegrament a Las Rozas (Madrid) i que reunirà les quatre

millors seleccions territorials en un escenari imponent. En ambdues categories, Regió

de Múrcia serà el rival que hauran de superar les catalanes per poder aconseguir el

desitjat bitllet per la gran final que es jugarà el diumenge. 



J. Gay i J. Barrero: Arriba el plat fort de la temporada per les Seleccions

Catalanes sub 20 i sub 17 femenines. Com afronten esportivament la Fase Final

del Campionat d'Espanya de Seleccions Autonòmiques?

J. Gay: L'afrontem amb moltes ganes que arribi el moment de la nostra estrena. Hem

treballat tota la temporada per arribar a la Fase Final amb il·lusió i confiança, i crec que

ho hem aconseguit. Hem realitzat molt bons entrenaments en les darreres sessions

preparatòries i veig la il·lusió de les jugadores per afrontar aquest gran repte. Això

m'omple com a seleccionador i em dóna molta més confiança. Crec molt en aquest

equip i estic segur que farem un bon paper en aquesta Fase Final.

J. Barrero: Encarem la Fase Final amb molta il·lusió de fer-ho bé, de mostrar tota la

qualitat que tenim com a col·lectiu. Són molts entrenaments els que hem dut a terme

per arribar el millor possible a Madrid. Tant el cos tècnic com les jugadores,

tenim moltes ganes que arribi el dissabte. Estem preparades per afrontar el repte. 

Jordi Gay: Les semifinals contra Regió de Múrcia del dissabte són un cara o creu.



Aquesta circumstància canvia d'alguna manera la forma d'entrenar respecte al

mètode que va utilitzar per preparar la Fase Prèvia de Sabadell? 

Tots els partits de la Selecció són a cara o creu. La diferència del dissabte és que

estarem davant d'una semifinal d'un Campionat d'Espanya, i per tant, l'entorn, el fet

que es jugui al Pavelló de Las Rozas, ens pot posar més nerviosos a tots plegats.

Tanmateix, tant la sub 20 com la sub 17 són dos grups molt madurs amb capacitat per

sobreposar-se a escenaris diferents, com serà el que ens trobarem aquest cap de

setmana. 

J. Barrero: Com es gestiona emocionalment (com a col·lectiu) el fet que arribar, o

no, a la final del Campionat depengui d'un únic partit?

Nosaltres tenim clar que aquest cap de setmana juguem dues finals, una dissabte i una

altra diumenge. Ara només pensem en la del dissabte. Tenim tota la nostra

concentració posada sobre el duel contra Múrcia, en fer un bon partit, en competir i,



sobretot, en gaudir molt, que al cap i a la fi és el més important en un Campionat com

aquest. Si som capaços de superar la primera prova, l'endamà tindrem una gran

recompensa, que serà la de jugar tota una final estatal. És per això que no hem de

caure en l'error de pensar en diumenge, sinó que la nostra feina ha de ser

concentrar totes les nostres forces en fer un gran paper davant de Múrcia.

J. Gay i J. Barrero: Com arriben les seves seleccions a la Fase Final del Campionat

d'Espanya?

J. Barrero: La sub 17 arriba en un gran moment de forma. Les jugadores van agafar

molta confiança a la Fase Prèvia de Sabadell amb dues actuacions impecables contra

Aragó i Castella-la Manxa. En el moment en què ens trobem ara, els conceptes tècnics i

tàctics que havíem d'assolir per tal d'arribar a la cita de Madrid amb garanties ja estan

assolits, ara només ens queda demostrar-ho dissabte davant d'una gran selecció i en

un escenari tan especial com és el de Las Rozas. Tinc una confiança cega amb les

jugadores i amb tot el cos tècnic, hem fet una gran feina durant els darrers mesos i ara

estem a punt de gaudir d'un premi que ens hem guanyat amb l'esforç de tots i de totes. 

J. Gay: Penso que arribem en el nostre millor moment. L'actitud i l'ambició de les

jugadores és excel·lent. Quan aconsegueixes veure en els seus ulls aquestes ganes de

defensar la samarreta de Catalunya i de demostrar tot el que tenen dins, saps que tot

anirà bé. És un luxe poder comptar amb elles, han aconseguit formar un grup humà

sensacional que de ben segur deixarà petjada en aquesta Fase Final del Campionat

d'Espanya.

J. Gay i J. Barrero: Quines millores han pogut copsar en els seus combinats

respecte a la Fase Prèvia de Sabadell?



J. Gay: Amb la sub 20 hem seguit treballant amb la mateixa idea: exigència i

compromís per arribar amb les millors condicions possibles a Las Rozas. Hem treballat

la confiança en la nostra idea de joc per poder controlar les diferents situacions que ens

puguem trobar. La fortalesa del col·lectiu serà molt important per superar els

moments complicats. Penso que hem fet un gran pas endavant en aquest aspecte i

crec que aquesta millora ens fa molt més fortes. 

J. Barrero: Hem millorat molt en la faceta emocional. Totes les jugadores tenen molta

confiança en si mateixes i també en l'equip, tenen moltes ganes de donar-ho tot i de

demostrar de què són capaces. Penso que pel que fa al sistema de joc i la manera en

com ens entenem a la pista, arribem en condicions òptimes per lluitar fins al final i per

intentar assolir un títol que ens ompliria d'orgull i de felicitat.

J. Barrero i J. Gay: Què és el que més els preocupa del potencial de Regió de

Múrcia?



J. Barerro: Tenen moltes individualitats i una grandíssima qualitat. Juguen molt bé en

equip i, a més, tenen jugadores experimentades en categories a les quals nosaltres

no tenim cap representant, com per exemple la Primera Divisió. No obstant això, al

final, el més important és que siguem nosaltres mateixes i que fem el que sabem fer.

Anem a Madrid amb un equip sensacional i estem segures que tot anirà bé. 

J. Gay: Múrcia fa molts anys que treballa molt bé el futbol sala femení, tant en clubs

com en seleccions, i això li permet arribar a moltes fases finals i tenir opcions d'aixecar

Campionats d'Espanya. Nosaltres hem fet un pas endavant pel que fa al futbol sala

femení, i això ens està donant els seus fruits. Sense anar més lluny, i independentment

del resultat, ens plantarem a Las Rozas amb dos grups magnífics que tindran les seves

opcions i que lluitaran al màxim per coronar-se com a campiones d'Espanya.  

Jordi Gay: Com a màxim responsable de les Seleccions Catalanes de Futbol Sala,

com valora el fet que, per primer any, la Fase Final es disputi de forma íntegra a

Las Rozas? Creu que jugar a fora de casa pot afavorir, o perjudicar, d'alguna

manera les jugadores catalanes?

Em sembla fantàstic que la Fase final del Campionat d'Espanya es jugui al Pavelló de

Las Rozas de la Real Federación Española de Fútbol. El fet de jugar a fora de casa ens

pot afavorir i també perjudicar, per tant, no ens hem de preocupar. El que realment

serà important és que les jugadores controlin les emocions positives, també

les negatives, i els possibles dubtes en el joc.

J. Barrero: La seva última pedra de toc abans d'arribar a Madrid va ser un

amistós davant del FS Castelldefels. El va convèncer el test?



L'amistós ens va anar d'allò més bé perquè vam poder provar moltes situacions que

encara no havíem tingut l'oportunitat d'experimentar davant de cap equip en

situacions reals de joc. En aquests moments, estem en ple procés de visualització del

vídeo del partit per identificar quins aspectes hem de polir. Quan acabem aquest

procés, iniciarem l'anàlisi i pensarem en com els podem solucionar perquè no tornin a

aparèixer aquest cap de setmana.  

J. Gay: Compta amb una sèrie de jugadores que l'any passat ja van ser

Campiones d'Espanya amb Catalunya sub 21. Aquesta circumstància reforça

d'alguna manera la mentalitat de l'equip?

És important que les jugadores repeteixin d'una temporada a una altra perquè són

partits i vivències molt intenses. Des de fora, es nota quan una jugadora viu un

Campionat per primera vegada: la por, els nervis en moments determinats... En

canvi, el fet d'haver guanyat el Campionat d'Espanya la temporada passada ens dóna

la confiança de saber què fer per poder tenir opcions de tornar a vèncer i de repetir la

fita.



J. Barrero i J. Gay: Què ha après aquests últims anys Jordi Barrero de Jordi Gay i

Jordi Gay de Jordi Barrero?

J. Barrero: He après moltíssim durant aquests 3 anys que porto com a seleccionador.

L'any passat, per exemple, vaig aprendre molt d'ell especialment amb la Selecció

Infantil femenina, quan vam aconseguir ser campiones d’Espanya. Del Jordi he après

en tots els sentits, però sobretot de la seva experiència com a jugador professional. El

Jordi és sinònim d'aquells detalls que et fan guanyar partits, dels aspectes que

poques persones veuen i que ell és capaç de copsar a l'instant. Treballar, conviure i

aprendre d'ell és un autèntic luxe. Com dic sempre, em sento un gran afortunat de

poder rebre un clínic cada setmana amb les seves ensenyances.

J. Gay: Sempre se n'aprèn de les persones o entrenadors que tens al costat i, a mi,

personalment, m'agrada aprendre de tots i cadascun d'ells. El Jordi és un entrenador

que gestiona molt bé el vestuari. És una persona amb qui compartim la mateixa

manera de viure el futbol sala: passió per aquest esport, compromís, actitud



i transmetre tots aquests valors a les jugadores amb moltes ganes i amb molta il·lusió.

Els ideals que compartim, aquesta passió i aquest esforç, ens han donat opcions a estar

preparades per a aquests partits.

J. Barrero i J. Gay: Si haguessin de fer un pronòstic de cara al desenllaç de la

Fase Final, quin farien?

J. Barrero: Tal com vaig dir en la Fase Prèvia, som Catalunya i hem d’aspirar a tot,

però sobretot el que hem d'aconseguir és gaudir d'una experiència tan especial com és

la que ens brinda una final a quatre d'un Campionat d'Espanya.

J. Gay: Jo sempre aposto per la victòria. Nosaltres hem treballat molt bé per estar

preparades per quan arribessin aquests partits, però al final això és esport, i per tant, hi

ha més condicionants que no podem controlar. Espero que les jugadores gaudeixin de

l'experiència i estic segur que ho donarem tot sobre la pista. 



 


